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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

»Kormányzati takarékosság — miért a RET-en kezdték?" címmel a Házszabály 91 . §-a

alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Székely Tamás Egészségügyi miniszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Parlament döntése értelmében az elmúlt évben megalakultak a RET-ek . Működésük, vagy

működésképtelenségük nem a kérdés tárgya . A dél-dunántúli tanács (DRET) 18 taggal

működik, akik társadalmi megbízatás keretében látják el feladatukat . A tanács három tagú

munkaszervezettel rendelkezik, akik viszont alkalmazottak . A gond csak az, hogy egy éve ne m

kaptak fizetést.

Tisztelt Miniszter úr !

A DRET-ek működésképtelensége, alkalmatlansága, vagy esetleg kormányzati megszorít ó

intézkedés vezetett ahhoz, hogy az alkalmazottak fizetése egy éve nem érkezik meg ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Heintz Tamás
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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